



您的调味专家

spécialiste de votre goût

2025.11.25.

产品名称

玫瑰水

Product Name

Rose Water

规格

60 毫升 / 120 毫升 / 500 毫升

Packing

60 mL / 120 mL / 500 mL

产品描述

无色透明液体，按照推荐使用比例稀释后具有玫瑰香气

Description

Colorless and transparent liquid with rose aroma when diluted according to the recommended usage ratio

颜色

无色透明

Color

Colorless and transparent

香气

玫瑰

Aroma

Rose

配料表

玫瑰花（重瓣玫瑰花）、水、食用酒精、丙二醇

Ingredient

ROSE, WATER, ALCOHOL, PROPYLENE GLYCOL

贮存条件

阴凉、干燥、避光保存

Storage condition

Store in a cool dry place away from direct sunlight and moisture

产品标准代号

GB30616

Prod. Stand. NO.

GB30616

产品分析特性¹⁾

相对密度 Relative density (20°C/20°C) 0.959±0.010

Analytical

每升重量 Weight/Liter 0.959±0.010 kg/L

折光指数 Refractive Index (20°C) 1.373±0.010

保质期

3 年

Shelf Life

3 years

1) 由于本产品为植物萃取香精，不同批次的产品分析特性数值上会略有不同。本技术规格书中列明的相对密度、折光指数仅供参考，具体批次的分析特性数值以出厂检测报告为准。

1) As this product is a plant-derived fragrance extract, analytical characteristics may vary slightly between batches. The relative density and refractive index values listed in this technical specification are for reference only. The analytical characteristics of specific batches shall be determined by the factory-issued test report.

广州新业商贸有限公司
Guangzhou XINYE Commercial and Trading Co., Ltd.
广州市白云区金沙街环洲二路 176 号 528 房
Room 528, No. 176 Huanzhou 2nd Road, Jinsha Subdistrict, Baiyun District,
Guangzhou, Guangdong, China

统一社会信用代码 (USCC):
91440101MA5AWJ6K38
+86 18924847911
contact@chef-gusto.com
www.chef-gusto.com